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• Svakog radnog dana na kanalu 26 (Sat Trakt) 
• 025info vesti od 18h  19h  21h  22h. 
• Vikendom u istim terminima 025info magazin

Vučić: Građani prepoznaju 
ozbiljnost situacije!

zobenica: luka zamajac za
dolazak noVih inVestitora

naprednjaci zasadili 
140 bođoša u apatinu

održano sedmo 
banijsko Veče

dom zdraVlja apatin dobio 
noVo sanitetsko Vozilo

 ,,primer dobre prakse i 
primer dobre politike 
lokalne  samoupraVe’’
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VaskrsaVa
dom zdraVlja

Dobre vesti dolaze poslednjih 
dana iz Doma zdravlja a 
značajne su za sve građane. 
Opština je obezbedila nova, 
savremeno opremljena, kola 
Hitne pomoći. Ima najava da 
će se obezbediti još jedno 
sanitetsko vozilo. A osim 
pacijenata, medicinara, možda 
najbolje šoferi znaju, kakva 
razdrdana višedecenijska 
vozila koriste, za hitne 
slučajeve.
Stoga, nije da je hvala, zbog 
konačnog opremanja ove 
zdrastvene ustanove, ali, samo 
podsećanja radi, poslednja 
kola Hitne su obezbeđena 
davno, davno, i koliko se 
sećam ,bila su donacija Pivare. 
To samo svedoči koliko je 
proteklih decenija ova ustanova 
bila u zapečku interesovanja.
Druga, za sve građane, takođe 
dobra vest je da su u Domu 
zdravlja sanitarne prostorije, 
iliti, tolaleti, konačno obnovljeni. 
Sada pacijenti ne moraju 
odlaziti dok čekaju na pregled 
u okolne kafiće kako bi obavili 
osnovne fiziološke potrebe.
Treća dobra vest je jedan klima 
uređeja doniran ovoj ustanovi 
i da se najavljuje opremanje 
svih ambulanti klimom. (Eto, 
moja školska drugarica, 
lekaraka, otišla je u penziju, nije 
dočekala da radi u ambulanti 
u normalnim klimatskim 

uslovima. Nadajmo se da to 
neće doživeti ovdašnji mladi 
lekari i medicinske sestre a još 
više pacijenti).
Za potpuno vaskrsnuće, pak, 
posle decenija zapuštenosti, 
treba još mnogo stvari, od 
naoko sitnica, kao što su 
aparati za merenje šećera, 
pritiska, lekarskih torbi, 
potrošnih meterijala, do još bar 
dva sanitetska vozila.

p.s.
Bilo je u Apatinu firmi koje su 
pomogle opremanje Hitne. 
Zbog toga donatore treba 
istaći. Bilo ih je više ali koliko 
nam je poznato među njima su 
firma “Vero” , “Džimi trans”, i neki 
drugi. Zašto to ne pohvaliti.

zanat je znanje

Pitam tri svršene 
srednjoškolske iz Tehničke 
škole: Koji je glavni grad 
Bugarske? Nijedna nije 
pogodila. Jedan je odgovorila, 
sasvim ozbiljno, Tirana.
Pitala sam se, pa šta će im 
uopšte škola. I ne moraju to da 
znaju, važno je da znaju svoj 
zanat koje su završile.
Nažalost, naši učenici često 
izlaze iz škole i bez opšteg 
znanja i bez znanja zanata.
Onda je, mislim, bolje, da znaju 
zanat, nego imaju neko drugo 
znanje.
Danas se naveliko priča o 
dualnom obrazovanju. A ono 
je bilo pre pola veka vrlo, vrlo, 
priustno u našim zanatskim 
školama, tadašnjoj Mašinskoj 
školi. Sećam se iz detinjstva da 
su tadašni učenici za bravare, 
na primer, uveliko radili sa 
majstorima u Brodgradilištu 
i Metalu. Tu su provodili od 
pet dana u nedelji, tri dana 

na praksi, dva u školi. Kada su 
završili zanat znali su mahom 
sve da rade iz svoje struke.
Danas mladi izlaze iz škole i 
bez opšteg znanja i bez znanja 
zanata.
Zato treba vratiti tadašnje 
obrazovanje, koje sada 
zovu dualno, a ustavri je 
jednostavno: Učiti ono što će 
ti trebati u životu. Ovako je sve 
pola-pola. Ako i toliko.

diVlje deponije

Eh, više od dvadesetak 
godina smo pisali o divljim 
deponijama. Pisali, o 
nesavesnim građanima. Pisali, 
o ogromnim parama koje se 
izdvajaju za uklanjanje divljih 
deponija.
O svemu pišemo i danas. Ništa 
se pomerilo nije.
Nikako da pišemo o kaznama 
za nesavesne.
Imamo deponiju u centru, u 
zgradi koju je nekad gradilo, 
i nikad izgradilo, preduzeće 
Marko Orešković.
A ne pišemo ni i deponijama 
koje se nalaze u centru, iza 
marketa, na novoj pijaci. 
Placu koji se ne zna ni kome 
pripada osim što je primenskoj 
nameni deo pijace, za koju se 
pouzdano ne zna čija je.

sedam srca

Mega bogataš Dejvid Rokfeler 
živeo je više od veka za koje 
je vreme promenio sedam 
srca. Sedmo je bilo kobno. Nije 
pomoglo neizbežan odlazak 
na onaj svet. To je jedino stanje 
koje čeka sve. I bogataše i 
siromahe. Zato čemu žurba i 
jurnjava za novcima?

poželjan muž

Netom je moja drugarica C. 
proslavila rođendan. Sve nas 
je ipak najviše oduševio njen 
suprug. Naime on je rekao 
ženi: “Ej, nemoj da se mučiš da 
praviš tortu i kolače. Dosta si se 
ti kroz život nakuvala i napekla. 
Pogotovo kad su deca bila 
mala. Ja ću sve pribaviti”. I 
tako bi. Market rešava sve.
Komentarišući kasnije 
rođendan naše drugarice 
došle smo do zaključka da je 
baš takav muž poželjan. Zbog 
toga odlučismo da mi njega 
već sledećom prilikom, negde 
na obali Dunava častimo, a 
njegov primer istaknemo.

Greške

Kaže mi jedan kolega da misli 
da nikada u višedecenijskoj 
novinarskoj karijeri nisam 
pogrešila, kao što mladi i 
neiskusni znaju uglavnom iz 
nehata da pogreše. Jesam 
kolega. Nema čoveka 
bez greške. Svi ponekad 
grešimo i prema bližnjim 
i prema daljnjima. No, sve 
je to na individualnoj meri 
savesti i sastavni je deo ovog 
kratkotrajnog i jedinog života. 
Baš kao i praštanje.
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zobenica za 025inFo: luka u apatinu zamajac za dolazak noVih inVestitora

Autor: Redakcija

“dobar trend što se tiče 
srpske napredne stranke 
započeli smo još 2014. godine 
na parlamentarnim izborima 
iako smo bili u opoziciji, 
građani su masovno podržali 
republičku parlamentarnu 
listu, a isto se ponovilo 
i prošle 2016. godine. 
međutim, te 2016. godine 
smo pobedili na lokalnim 
izborima, za razliku od 2012. 
godine kad smo osvojili samo 
dva mandata. kada se uzme 
u obzir da naši prijatelji iz 
socijalističke partije srbije 
imaju zajedničkog kandidata 
kao i mi, tačnije podržavaju 
aleksandra Vučića, kada se 
na to doda podrška saveza 
vojvođanskih mađara, koji 
ovde ima određen broj 
birača, i naravno sve ono 
što je lokalna vlast učinila u 
ovih godinu dana, očekujem 
da u apatinu imamo 
rekordan rezultata, jedan od 
najboljih u srbiji!” - kaže za 
025info je damir zobenica, 
potpredsednik Izvršnog 
odbora srpske napredne 
stranke i potpredsednik 
Skupštine autonomne 
pokrajine Vojvodine.
“mi smo u prethodnoj 
kampanji govorili da ćemo 
se svim silama truditi da 
apatin što pre dobije status 
međunarodne luke zato što 

je to jedan početak, odnosno 
osnova koja je morala da 
se desi da bi se počelo 
razvijati sve ono što prati 
međunarodnu luku, poput 
industrijske zone, novih 
investicija i praktično nove 
ponude za opštinu apatin. 
ovo je prvi preduslov za 
razvitak apatina u nekom 
boljem smeru. ja sam često 
u apatinu kod naših prijatelja 
i upoznat sam sa situacijom, 
uskoro se u Sonti otvara 
konfekcijski pogon sa 50 
novozaposlenih, u prigrevici 
će uskoro biti otvorena nova 
firma, tako da se situacija 
popravlja svakog dana kada 
je u pitanju zapošljavanje. 
Vratio bih se na temu luke 
i ponovio da će ona biti 
zamajac za dolazak veoma 
ozbiljnih investitota, a kada 
se na to doda i otvaranje oko 
2000 novih radnih mesta u 
somboru i odžacima, koji su 
u blizini apatina, mogu da 
kažem da se zapadnobački 
okrug polako budi i diže iz 
mrtvila koje se vladalo veoma 
dugo i koje je karakterisala 
potpuno uništena privreda.”
Građani prepoznaju rezultate 
i ovi izbori će to pokazati, 
ističe zobenica. Rad lokalne 
samouprave karakteriše i 
veliki broj kvalitetno napisanih 
projekata koji su odobreni 
od strane ap Vojvodine i 
uprave za kapitalna ulaganja 

autonomne pokrajine 
Vojvodine. zobenica kaže da 
opština mora da ima grupu 
obrazovanih mladih ljudi koji 
znaju da prate konkurse i napišu 
kvalitetne projekte, što je u 
Apatinu više nego očigledno i 
zaslužuje sve pohvale. Kada su 
u pitanju naredni predsednički 
izbori, potpredsednik Izvršnog 
odbora srpske napredne 
stranke naglašava da ih prati 
veoma “prljava” kampanja 
od određenih struktura i 
predsedničkih kandidata 
usmerenih ka aleksandru 
Vučiću, ali da je očekivao 
takav scenario. Kao neko ko 
živi u multietničkoj Vojvodini, 
zobenica je naglasio da 
podrška nacionalnih manjina 
predsedničkom kandidatu 
srpske napredne stranke 
dovoljno govori o tome kome 
ljudi veruju.
“mi u ovom trenutku 
imamo najbolje odnose sa 
mađarskom, nisam siguran 
da je ikada bila bolja 
situacija. imali smo miting 
u beogradskoj areni pre 
nekoliko dana gde je ministar 
spoljnih poslova mađarske 
peter sijarto na srpskom 
jeziku uputio reči podrške 
aleksandru Vučiću ispred 
Vlade mađarske i Viktora 
orbana. onda je sasvim 
realno očekivati da mađarska 
nacionalna zajednica podrži 
našeg kandidata.” - siguran je 

zobenica.
zobenica kaže da ne bi 
trebalo da se razmišlja o tome 
da je aleksandar Vučić već 
predsednik i da su izbori već 
završeni. Kaže da je to opasna 
priča i poziva birače srpske 
napredne stranke i svih njenih 
koalicionih partnera da veoma 
ozbiljno shvate izbore i da 
u nedelju 2. aprila izađu na 
glasanje.
“srbija će ubrzano nastaviti 
putem koji je krenula 
ukoliko na izborima pobedi 
aleksandar Vučić. ekonomska 
situacija se poslednjih 
godina popravila, stekli smo 
međunarodni ugled, postali 
smo ozbiljan regionalni faktor, 
to je vidljivo svakog dana i na 
svakom koraku. Uveren sam 
da su građani toga svesni 
i da će to izborni rezultati 
potvrditi.” - završio je razgovor 
za 025info damir zobenica, 
potpredsednik Izvršnog 
odbora srpske napredne 
stranke i potpredsednik 
Skupštine autonomne 
pokrajine Vojvodine.

Autor: Redakcija

Kandidat srpske napredne 
stranke na predstojećim 
predsedničkim izborima 
2. aprila aleksandar Vučić 
izjavio je u finišu kampanje 
da izbori jesu demokratska 
utakmica, ali da nije baš nešto 
mnogo čuo od predizbornih 
programa drugih osim da 
se kaže neka loša reč protiv 
njega. Vučić je dodao da 
građani prepoznaju ozbiljna 
vremena i ozbiljnost situacije, 
ali i ozbiljne kandidate.
Oko 650 intelektualaca, 
umetnika, sportista i javnih 
ličnosti potpisalo je proglas 

Vučić: Građani prepoznaju ozbiljnost situacije! 650 intelektualaca i jaVnih 
ličnosti podržaju aktuelnoG premijera u proGlasu “za bolju srbiju”

podrške predsedničkom 
kandidatu aleksandru 
Vučiću, navodeći da 
svojim imenom, znanjem i 
rezultatima stoje uz njegovu 
kandidaturu, spremni da se 
sa njim bore za bolju Srbiju.
Oni navode da žele da žive 
u stabilnoj državi, koja gradi 
mostove sa susedima, koja 
je na evropskom putu i u 
društvu evropskih naroda, ali 

i koja ima najbolju saradnju 
sa Rusijom i Kinom. 
“zato što želimo da budemo 
nezavisna i suverena zemlja. 
zato što želimo pristojan 
život za svakog čoveka. 
zato što smo spremni da 
podnesemo teret svake 
reforme koja garantuje 
ekonomski napredak, posao 
i budućnost nama i našoj 
deci.” - poručuju potpisnici 
proglasa.
Takođe, ističu i da su ponosni 
na ono što je postignuto do 
sada, na svaku novu fabriku, 
put, školu i bolnicu, i poručuju 
da žele da nastavimo putem 
napretka i reformi. Kako kažu, 

potreban nam je predsednik 
sa iskustvom u svetu koji se 
menja, i regionu koji potresaju 
nemiri i krize, i potreban nam 
je predsednik koji podržava, a 
ne opstruira vladu.
Proglas podrške potpisali su 
brojni akademici, umetnici, 
sportisti i druge javne ličnosti.



www.025info.rs

str. 4 POLITIKA 30.03.2017.

uprkos teškoj 
situaciji 

nastaVićemo 
da razVijamo i 

Gradimo opštinu

Predsednik opštine Apatin 
milan škrbić, izjavio je da 
su naredni predsednički 
izbori specifični po mnogo 
čemu te da je mišljenja da će 
izborna trka biti veoma teška 
i neizvesna.
 
“pojedini centri moći 
stvaraju atmosferu da je sve 
unapred rešeno. na jednoj 
strani su srpska napredna 
stranka i aleksandar Vučić 
a na drugoj strani su svi 
ostali, svi koji žele samo da 
sruše aleksandra Vučića, 
i koji u predsedničku trku 
ulaze bez ikakvog plana 
i programa. Vučićevom 
pobedom zadržaćemo 

stabilnost u zemlji i nastaviti 
sve one procese koji su 
započeti pod njegovim 
vođstvom na čelu Vlade.” 
- izjavio je milan škrbić i 
dodao da je to jednako važno 
i za lokalne samouprave, 
samim tim i opštinu Apatin. 
“Vučićevom pobedom 
će doći i do nastavka 
kontinuiteta saradnje sa 
ljudima koji su pokazali da 
razumeju naše probleme, 
da prepoznaju projekte 
i ideje koje želimo da 
ostvarimo. apatin će 
doneti dobar rezultat 
predsedničkom kanditatu 
aleksandru Vučiću, u to sam 
ubeđen.” - smatra škrbić.

Predsednik opštine je 
pohvalio kancelariju za 
lokalni ekonomski razvoj 
i mlade ljude koji su tvorci 
projekata koje su odobreni od 

postoje ozbiljne 
naznake da će 
nam u skorije 

Vreme biti 
odobreno još 

projekata

Rukovodilac Odeljenja za 
privredu i finansije opštine 
Apatin, dr slavoljub štrbo 
saopštio je da je zbog 
lošeg stanja u opštinskoj 
kasi koja je zatečena pri 
preuzimanju vlasti došlo do 
značajnog zastoja u vođenju 
planiranih investicija za 2017. 
godinu, međutim, lokalna 
samouprava je kreirala neku 
vrstu razvojne politike koja 
bi trebala dati rezultate do 
kraja ove godine, a značajnije 
investicije bi trebalo očekivati 
2018. godine.

Promenom vlasti došlo 
i do promene ljudi na 
rokovodećim pozicijama 
u mnogim ustanovama i 
preduzećima. štrbo kaže 
da mnogi od tih ljudi imaju 
ogromnu energiju i ideje koje 
bi uz nešto više sredstava 
mogli uspešno realizovati. 
Ipak, upravo nedostatak 
novca je taj glavni, odnosno 
ograničavajući faktor.

“po mom mišljenju najveći 
pomak je napravljen u domu 
zdravlja u apatinu. u 2015. 
godini Dom zdravlja je dobio 
oko 1.300.000 dinara, prošle 
godine smo to podigli na 22-
23 miliona, a u 2017. godini 

planirano je 29 miliona s tim 
što će u nekom od narednih 
rebalansa verovatno doći 
i do povećanja te cifre. 
nedavno smo dobili novo 
sanitetsko vozilo, a u planu je 
kupovina još nekih aparata 
za dom zdravlja. postoje 
dugovi apoteke, to je najveći 
problem ali i to se rešava, 
dogovor je da se taj dug 
sanira u roku od naredne tri 
godine.” - objašnjava situaciju 
štrbo i dodaje da se veoma 
kvalitetno radi i u jkp naš 
dom, a drugačije se pristupa 
obavezama i trošenju novca 
u centru za socijalni rad u 
odnosu na period prethodne 
vlasti.

slavoljub štrbo ističe veliku 
ulogu Kancelarije za lokalni 
ekonomski razvoj.
“kancelarija je direktno 
je naslonjena za kabinet 
predsednika, za koju 
je direktno zadužena 
zamenica predsednika 
opštine dubravka korać 
koja radi sjajan posao. 
angažovani su mladi ljudi i 
stvoren je ozbiljan i stručan 
tim. Dugo vremena se radilo 
na izradi projekata gde su 
rokovi bili kratki, ali se sve 
uspelo završiti na vreme. 
neki projekti su odobreni, 
neki još uvek ne, ali postoje 
ozbiljne naznake da ćemo i 
u tome uspeti.” - kaže štrbo 
i dodaje da će se na taj način 
u velikoj meri rasteretiti 
opštinski budžet.

direktor rra 
bačka nemanja 

staroVić: 
dunaV i luka 

Veliki razVojni 
potencijal 

apatina

Direktor regionalne razvojne 
agencije bačka nemanja 
starović  izjavio je za 025info 
da je Agencija na čijem je čelu 
imala saradnju sa privrednim 
subjektima sa teritorije 
opštine Apatin, čak i sa 
lokalnom samoupravom iako 
prošle godine opština Apatin 
nije bila član niti osnivač ove 
razvojne agencije.
 
“opština apatin je krajem 

prošle godine donela 
odluku da stupi u red 
osnivača regionalne 
razvojne agencije bačka. 
u narednim sednicama u 
skladu sa našim akcionim 
planom kreće realizacija 
svih aktivnosti na teritoriji 
opštine apatin tako da nas 
čeka čitav niz besplatnih 
obuka, različitih vidova 
pomoći i podsticaja malim 
i srednjim preduzećima, ali 
takođe i veoma intenzivna 
saradnja sa organima 
lokalne samouprave 
čije ćemo kapacitete 
postepeno da podižemo. 
zajedno sa kancelarijom 
za lokalni ekonomski 
razvoj krenućemo u 
realizaciju nekoliko veoma 
interesantnih projekata.” - 
pojasnio je starović i dodao da 
Apatin ima dobru perspektivu 
i da će rezultati dosadašnjeg 
rada kancelarije za ler biće 
vidljivi do kraja godine i u 
toku 2018.

“najveći razvojni potencijal 
opštine apatin je definitivno 
položaj na dunavskom 
koridoru 7. ono što 
izdvaja apatin u odnosu 
na druge opštine jesu 
slobodna carinska zona i 
lučko područje. činjenica 
je da u ovom trenutnu 
na rekama u srbiji, pre 
svih mislim na Dunav i 
Savu nemamo kvalitetno 
urađene terminale i 
mogućnost izvoza naših 
poljoprivrednih proizvoda 
putem kontejnerskog 
transporta koji je najjeftiniji 
i najefikasniji. u tom 
smislu bi razvijanje ovog 
lučkog potencijala i 
osposobljavanje luke 
predstavljalo ogromnu 
razvojnu šansu za apatin.” - 
smatra starović.

strane uprave za kapitalna 
ulaganja autonomne 
pokrajine Vojvodine, pa je 
tako Opština Apatin nedavno 
dobila 40 miliona dinara 
za rešavanje problema 
atmosferskih voda i preko 
8 miliona dinara za projekat 
sanacije i rekonstrukcije 
sportskih terena u gimnaziji 
nikola tesla.
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Nakon radne akcije u 
Svilojevu, gde su seoski 
park obogatili za dva nova 
sportska terena, očistili 
ga, prefarbali i osvežili 
dečije igralište, apatinski 
naprednjaci su duž cele 
ulice rade končara u 
apatinu zasadili 140 bođoša. 
Sem toga, očistili su i uredili 
igralište na kraju ulice, a 
takođe i prefarbali ljuljške, 
klackalice, penjalice za 
decu. 

dubravka korać, ispred oo 
sns apatin, najavljuje da je 
ovo tek početak i da je plan 
da već na jesen ozelene još 
3 do 4 široke ulice u apatinu 
kako bi nam grad bio lepši i 
zeleniji.
-Na prepouku lekara 
nekada je ovo drvo sađeno 
u Somboru, po čemu je ovaj 
grad poznat, a sad smo i 
mi primenili dobar recept 
naših komšija. Za ulicu Rade 
Končara smo se odlučili 
jer je već postojao projekat 
ozelenjavanja ove ulice, a 
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još jedna akcija apatinskih 
naprednjaka: 

140 zasađenih bođoša u našem Grad

od aktivista, je rekao kako 
opština Apatin ima sreću 
što je okružena prirodnim 
rezervatom Gornje 
Podunavlje, ali da sam 
grad, kao i njegova sela, 
imaju još puno prostora za 
ozelenjavanje. Vignjević je 
dodao da je poruka ove 
akcije kako je apatin grad 
koji brine o životnoj sredini 
i pozvao građane ispred čijih 
kuća je drveće posađeno ili 
će biti u budućnosti da brinu 
o njemu, jer će na taj način i 
oni biti deo ove lepe akcije.

oo sns donirao klima uređaj 
opštinskom udruženju penzionera

Autor: Jelena Kosanović

opština apatin broji preko 
7.000 penzionera. briga 
o starima zadatak je svih 
nas. apatinski naprednjaci 
pokazali su to na delu. 
prikupljaljući dobrovoljne 
priloge od svojih članova, 
oo sns apatin  donirao je 
klima uređaj opšinskom 
udruženju penzionera.  

-Nadam se da smo ovim 
gestom uspeli bar malo da 
obradujemo penzionere iz 
apatinske opštine i učinimo 
im prijatnijim boravak u 
prostorijama u kojima se 
redovno i u velikom broju 
okupljaju, istakla je milana 
srdić ispred oo sns-a 
apatin.
mileva babić, predsednica 
opštinskog udruženja 

bođošima je upravo sad 
vreme da se posade. Ići ćemo 
ulicu po ulicu, a već na jesen 
planiramo da ozelenimo 
još tri ili četiri široke ulice 
u našem gradu, istakla je 
koraćeva.
u radnoj akciji u apatinu 
učestvovalo je oko 80 
aktivista srpske napredne 
stranke. 
Pored oo sns apatin, u 
pomoć su pristigli i aktivisti 
iz mesnih odbora prigrevice, 
sonte, svilojeva i kupusine.
đorđe Vignjević, jedan 

Autor: Jelena Kosanović

seoski park kod crvke u 
svilojevu postao je bogatiji 
za dva sportska terena, 
teren za mali fudbal i teren 
za odbojku na pesku. preko 
50 aktivista mesnog odbora 
srpske napredne stranke 
svilojevo, uz pomoć i podršku 
oo sns apatin, osim što 
su napravili ova dva terena 
za sport, očistili su park od 
smeća, prefarbali ljuljaške, 
penjalice i ostale sprave u 
okviru dečijeg igrališta i time 
ovom parku dali poptuno 
novi izgled. 
-Ovo je drugi put da smo 
uredili seoski park, prošle 
godine u ovo vreme i sad. 
Proleće je stiglo, sve je više 
dece napolju i nadamo se da 
će im sada boravak u ovako 
lepom okruženju biti prijatniji 
i kvalitetniji, ističe david nađ, 

dVa noVa sportska terena u sVilojeVu

ispred mo sns svilojevo.
jevto milojević, ispred 
oo sns apatin, ne krije 
zadovoljstvo dobro urađenim 
poslom, ali i ističe da je ova 
akcija minimalno što je moglo 
da se uradi u odnosu na ono 
što je Aleksandar Vučić, njihov 
kandidat za predsednika, 
uradio za Srbiju.
-da biste pobedili na 
izborima, iza vas treba da stoji 
138 km auto-puta, 300 km 
regionalnog puta, treba da 
stoje stotine škola i bolnica, 
a takvog kandidata imamo 
u liku i delu aleksandra 
Vučića. Sa druge strane, 
imamo kandidate koji su se 
celog života trudili da dobiju 
broj i narod će ih i zapamtiti 
samo kao broj, za razliku od 
Vučića koji je prepoznatljiv po 
svom radu, trudu i zalaganju za 
svoju zemlju proteklih nekoliko 
godina, naglašava milojević.

penzionera, između ostalog 
je rekla kako su odavno 
priželjkivali ovako nešto, ali 
nikad nije bilo dovoljno novca 
za te potrebe. 
zahvalila se oo sns-u 
i dodala kako ona, kao 
predstavnica druge 
političke opcije, zajedno 
sa svojim istomišljenicima, 
podržava aleksandra 

Vučića, predsedničkog 
kandidata. Babićeva ističe 
kako je ovo sad jedinstven 
slučaj da je nekoliko političkih 
partija i organizacija stalo 
iza istog čoveka, kako na 
republičkom i pokrajinskom, 
tako i na lokalnom nivou i 
pozvala glasače da izađu 
na izbore i za predsednika 
izaberu Aleksandra Vučića.
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predstaVnici pokrajinskoG 
sekretarijata i pokrajinskoG Fonda 
za poljopriVredu posetili opštinu 

apatin

upis u bazu podataka za 
poljopriVrednike opštine apatin i 

dalje u toku

Autor: Jelena Kosanović

još jednom podsećamo 
sve poljoprivrednike i 
registrovana poljoprivredna 
gazdinstva da je u toku 
formiranje baze podataka 
poljoprivrednika sa 
teritorije opštine apatin, 
sa ciljem lakšeg i boljeg 
informisanja, obaveštavanja 
i pružanja usluga vezanih 
za razvoj poljoprivrede, 
poljoprivredne proizvodnje i 
drugih informacija koje su od 
značaja za poljoprivrednike.

Sastavni deo baze 
poljoprivrednika biće i sms 
server kojim će se na mobilne 
telefone lica uvedenih u 
bazu poljoprivrednika slati 
sms poruke/obaveštenja o 
konkursima, javnim pozivima, 
obukama, tribinama i 
svim drugim korisnim i 
relevantnim podacima za 
poljoprivrednike.
Pozivaju se svi zainteresovani 

Autor: Jelena Kosanović

u velikoj sali skupštine 
opštine apatin, pred velikim 
brojem poljoprivrednika 
iz apatinske opštine, 
govorili su predstavnici 
pokrajinskog sekretarijata 
za poljoprivredu, 
vodoprivredu i šumarstvo, 
kao i pokrajinskog fonda za 
razvoj poljoprivrede.
ovo predavanje 
organizovano je od strane 
opštine apatin, domaćin 
je bio đorđe Vignjević, 
pomoćnik predsednika 
opštine za poljoprivredu, 
a govorilo se o aktuelnim 
konkursima i kreditima za 
koje se daju subvencije.
ispred pokrajinskog fonda 
za razvoj poljoprivrede, 
prisutnima se obratila 
sandra sogić. Ona je istakla 
kako su od osnivanja dodelili 
čak 3.600 kredita, kako nisu 
profitabilni i postoje da bi 
pomogli poljoprivrednike, a 
dodala je i da su njihovi krediti 
najpovoljniji. kamatne stope 
iznose od 1 do 1,5 posto, 
a u vreme grejs perioda 
ne računaju interkaralnu 

za upis u bazu poljoprivrednika 
Opštine Apatin da popune 
zahtev i dostave ga na: mail 
poljo@soapatin.org , ili lično 
u zgradu opštinske uprave 
opštine apatin, ulica srpskih 
vladara 29, kancelarija broj 11.
zahtev se može preuzeti 
sa sajta opštine apatin, 
ili uputiti mail za dostavu 
zahteva na poljo@soapatin.
org a formular se može 
preuzeti i lično u prostorijama 
mesnih kancelarija i mesnih 
zajednica i u zgradi opštinske 
uprave opštine apatin, u 
ulici srpskih vladara 29, 
kancelarija broj 11.

Sve dodatne informacije 
z a i n t e r e s o v a n i 
poljoprivrednici mogu dobiti 
putem telefona 025/772-
122 lokal 559, ili mejlom 
poljo@soapatin.org a 
kontakt osoba je Željko 
kiš, diplomirani inženjer 
poljoprivrede.

kamatu, što znači da je 
period mirovanja period 
mirovanja u pravom smislu 
te reči, bez bilo kakvih 
obaveza. Grejs periodi 
traju od 6 do 36 meseci.
Ono što je sogićeva 
takođe izdvojila jeste 
činjenica da je kod njih 
procedura apliciranja na 
konkurse maksimalno 
pojednostavljena i da 
su oni namenjeni malim i 
srednjim poljoprivrednim 
proizvođačima.
milorad malić, pomoćnik 
pokrajinskog sekretara za 
poljoprivredu, vodoprivredu 
i šumarstvo pohvalio 
se kako je budžet ovog 
sekretarijata u 2017. godini 
najveći do sada i taj višak 
je opredeljen upravo za 
registrovana poljoprivredna 
gazdinstva malih i 
srednjih poljoprivrednih 
proizvođača, a sve u cilju 
kako bi podigli svoju 
proizvodnju na viši nivo.
bespovratna sredstva u 
vrednosti od 1.400.000.000 
dinara namenjena su 
registrovanim poljoprivrednim 
gazdinstvima na teritoriji ap 
Vojvodine.

u orGanizaciji poljopriVredne 
stručne službe sombor, u 

priGreVici održano predaVanje za 
poljopriVrednike

Autor: Jelena Kosanović

na poziv asocijacije 
poljoprivrednika iz prigrevice, 
u organizaciji poljoprivredne 
stručne službe sombor, 
u prigrevačkoj biblioteci je 
održano predavanje za 
poljoprivrednike. Prema 
rečima đorđa Vignjevića, 
pomoćnika predsednika 
opštine apatin za 
poljoprivredu, predavanje 
je bilo izuzetno posećeno i 
korisno. Pet predstavnika 
Poljoprivredne  stručne 
službe Sombor govorilo 
je o pet različitih tema. U 
pitanju su analiza proizvodnje 
kukuruza, kao i ogled 
kukuruza za silažu sa različitim 

vremenom siliranja. Takođe, 
bilo je reči i o rezultatima 
realizacije projekta ,,Kontrola 
lakopristupačnog azota u 
zemljištu primenom N-min 
metode radi očuvanja 
kapaciteta poljoprivrednog 
zemljišta u državnoj i privatnoj 
svojini u 2016. godini’’. Sem 
toga, jedna od tema bila je 
posvećena značaju setve 
u smislu podizanja prinosa, 
a govorilo se i o uslovima i 
načinu ostvarivanja prava na 
podsticaje u stočarstvu za 
tov u 2017. godini.
Vignjević je istakao kako 
je u planu da se ovakvo 
predavanje uskoro   održi u 
sonti i u apatinu.
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opština apatin potpisala uGoVor o Finansiranju 29 sportskih kluboVa

u opštini apatin obeležen dan sećanja 
na žrtVe nato aGresije 

na sr juGoslaViju

Autor: Jelena Kosanović

U velikoj sali skupštine 
opštine apatin potpisani 
su ugovori o sufinansiranju 
sportskih projekata sa 

predstavnicima 29 klubova 
sa teritorije opštine. 
ugovore sa sportskim 
klubovima potpisao je 
milan škrbić, predsednik 
opštine i rekao kako je ovo 

počelo čišćenje kanala
 za odVod Vode u sVilojeVu

Autor: Jelena Kosanović

organizacija rezervnih vojnih 
starešina opštine apatin, u 
saradnji  sa opštinskom
upravom, opštinskim odborom
subnor-a, udruženjem ratnih
 vojnih invalida i udruženjem 
ratnih veterana patriotski 
front opštine apatin, a 
povodom dana sećanja na 
žrtve nato agresije na sr 
jugoslaviju, u velikoj sali 
Skupštine opštine Apatin, 
organizovala je predavanje, 
odnosno tribinu pod 
nazivom bitka na košarama. 
O navedenoj temi govorio 
je pukovnik Vojske srbije 
duško šljivančanin, koji je 
tokom NATO agresije bio 

na dužnosti komandanta 
graničnog bataljona.
Istim povodom, u galeriji 
meander organizovano je 
otvaranje izložbe fotografija 
akademskog slikara milana 
čuljića pod nazivom agresija 
nato-a. izložbu je otvorio
predsednik skupštine opštine
apatin, dr dragan rastović.

nakon otvaranja izložbe, 
položeni su venci na 
spomen ploču poginulim u 
ratovima od 1990. do 1999. 
godine. Vence su položile
delegacije skupštine opštine
apatin, rezervnih vojnih 
starešina, subnor-a apatin, 
kao i udruženje građana 
“patriotski front”.

Autor: Rajko  Bošković

Planom čišćenja kanalske 
mreže na teritoriji opštine 
Apatin, počelo je čišćenje dva 
glavna kanala za odvođenje 
vode u Svilojevu, a u pitanju 
su tzv. “sakupljači” koji 
odvode vodu van sela.

Prošle godine je bilo mnogo 
problema usled velikih 
padavina, a na ovaj način 
čišćenjem kanala stvaraju 
se preduslovi za smanjene 
eventualnih šteta nastalih 
usled izlivanja podzemnih 
voda. Na sastanku koji je 
početkom februara održan sa 
meštanima sela, dogovoren 
je način kako da se zapušeni 
kanali očiste. Nakon što 
su pribavljene potrebne 
saglasnosti meštana, jer 
kanali prolaze kroz njihove 
privatne posede, čekali su 
se samo povoljni vremenski 
uslovi da se akcija čišćenja 
započne.

“karakteristika samih radova 
jeste ta da će morati da 
se obavljaju ručno. kanali 
su veoma zapušteni, nisu 
čišćeni desetak godina, 
mnogo je otpada i granja 
a delovi terena su veoma 

nepristupačni što dodatno 
otežava izvođenje samih 
radova. takođe, kuće i 
ograde su veoma blizu 
kanala pa je nemoguć 
pristup mehanizaciji.” - 
izjavio je za 025info pomoćnik 
predsednika opštine Apatin 
za poljoprivredu, đorđe 
Vignjević.

On je naglasio da su u toku 
pripremni radovi u vidu 
uklanjanja granja i korova, 
a nakon toga sledi čišćenje 
samih kanala u slopu 
čega će biti neophodno 
angažovanje dodatne 
radne snage. Do kraja ove ili 
početkom sledeće nedelje 
biće postignut dogovor 
sa zapadnom bačkom 
koja je izvođač radova 
tako da će se uskoro znati 
koliko ljudi će biti potrebno 
angažovati za same radove. 
Vignjević je uputio apel 
svim meštanima Svilojeva 
da ne bacaju otpad u kanale 
i dodao da je u narednom 
periodu planirano i čišćenje 
dovodnih kanala po ulicama 
koje vode do takozvanog 
“sabirnog” kanala i na taj 
način će biti zaokružena priča 
oko čišćenja.

prvi put da klubovi   u našoj 
opštini dobijaju sredstva 
za finansiranje na osnovu 
konkursa, a koji je za 
finansiranje i sufinansiranje 
projekata u oblasti sporta 
raspisala lokalna samouprava.  
  -Ugovori su potpisani za 
prvu polovinu 2017. godine, 
a ukupan iznos opredeljen 
za finansiranje klubova 
iz budžeta je 5 miliona 
dinara. Ugovori važe za prvu 
polovinu godine, a nakon 
toga će biti raspisan novi 
konkurs na koji će klubovi 
moći da izađu sa unapred 
spremljenim projektima. 
Sve ovo je pripremljeno 
u skladu sa odredbama 
novog zakona o sportu. 

Klubovi će ubuduće morati 
da planiraju svoja sredstva 
i da se prema njima odnose 
domaćinski, istakao je škrbić.
potpisivanju ugovora 
prisustvovali su i zamenik 
predsednik opštine apatin, 
dubravka korać, predsednik 
i sekretar sportskog saveza 
opštine apatin, dragan 
popović i slobodan bačić.
  Predsednik opštine Apatin 
je dodao da će opština 
nastaviti da pomaže klubove 
sa teritorije opštine Apatin, a 
nekoliko donacija sportske 
opreme samo su početak. 
Istakao je važnost zdravog 
načina života, jer je bavljenje 
sportom najbolji način da se 
deca sklone sa ulice.
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opštini apatin 6,5 miliona dinara za 
izGradnju kanalizacione mreže

Autor: Rajko Bošković

U tekućoj 2017. godini opština 
Apatin je dobila značajna 
sredstva što od pokrajinske 
Vlade i Uprave za kapitalna 
ulaganja Autonomne 
pokrajine Vojvodine, a 
takođe i od republičke 
Vlade, tačnije u ovom 
slučaju Ministarstva privrede. 
Naime, opština apatin je 

dobila sredstva kao podrška 
unapređenju poslovne 
infrastrukture, tačnije za 
izgradnju kanalizacione 
mreže u iznosu od 6.544.777 
dinara, što predstavlja 60% 
učešća Ministarstva privrede 
u celokupnom projektu. 
“Višedecenijski je problem 
u pitanju. u pitanju je 
kanalizacija koja ide od 
hladnjače do rtc, i zapravo 

Autor: Jelena Kosanović

Kako smo već izveštavali 
ranije, vozni park doma 
zdravlja apatin bogatiji je za 
novo sanitetsko vozilo. ovaj 
sanitet konačno je stigao u 
naš grad.

u apatinski dom zdraVlja stiGlo 
noVo sanitetsko Vozilo

Prema rečima branke bajić, 
vd direktora Doma zdravlja, 
veliku zahvalnost duguju 
lokalnoj samoupravi koja 
je prepoznala važnost 
primarne zdravstvene 
zaštite i u skladu sa tim iz 
budžeta izdvojila značajna 

sredstva za bolji kvalitet 
rada ustanove. Vrednost 
vozila je 5.600.000 dinara, 
a osim osnovne medicinske 
opreme, novo sanitetsko 
vozilo ima i defibrilator 
najnovije generacije, sa 
kompletnim monitoringom 
u pratnji pacijenta, kao i 
respirator.
-Ovo je primer dobre prakse i 
primer dobre politike lokalne 
samouprave. U najskorije 
vreme očekujemo pomoć 
i podršku od pokrajine i 
republike, a sve u cilju kako 
bismo još više podigli kvalitet 
usluge Doma zdravlja u 
apatinskoj opštini, istakla je 
Bajićeva.

predsednik opštine apatin, 
milan škrbić, pohvalio je 
izuzetno zalaganje branke 
bajić, a koja je za nepunih 
sedam meseci napravila 
značajne pomake u 
apatinskom domu zdravlja, 
počevši od uređenja 
čekaonica, rekonstrukcije 
sanitarnih čvorova, opremanja 
ambulante u Kupusini, pa do 
nabavke ovog sanitetskog 
vozila. Škrbić je dodao 
da je ovo samo početak 
usmeravanja novca građana 
opštine Apatin tamo gde je 
to zaista potrebno i da će se 
svim silama truditi da se u 
što kraćem roku obezbedi 
jošjedno ovakvo vozilo.

započela rekonstrukcija i 
održaVanje puteVa. inVesticija 

Vredna 4.600.000 dinara

Autor: Jelena Kosanović

održavanje i rekonstrukcija 
puteva na teritoriji opštine 
apatin počela je tek sada, 
jer se čekalo na lepše vreme 
i više temperature zbog 
dugotrajnosti asfalta. 
nakon završene javne 
nabavke, posao je dobio Voj 
put iz subotice, a investicija 
je vredna 4.600.000 dinara. 

očekivanja su, ukoliko to 
vremenski uslovi dozvole, 
da se već do prvog aprila 
završe najprioritetnije 
kolovozne trake.
Nekadašnja Direkcija za 
izgradnju zadužena je za 
lociranje pozicija koje treba 
rekonstruisati, nakon čega 
obaveštavaju izvođača, a 
ovaj je dužan da u roku od 48 
sati izađe na teren.

pravi najveći problem firmi 
Flash srb zbog dotrajalosti 
cevi, čestih kvarova i 
slično. mi imamo ugovornu 
obavezu da se ovaj projekat 
uradi. iskreno se nadamo 
da će sredstva koja smo 
dobili biti dovoljna, ali 
smo svakako spremni da 
finansijski učestvujemo 
kao opština ukoliko za to 
bude potrebe. sve ovo su 
neke predradnje koje će 
omogućiti kvalitetniji odnos 
između lokalne samouprave 
i budućih investitora.” 
- izjavio je za 025info 

pomoćnik predsednika 
opštine Apatin zadužen za 
investicije jevto milojević.
On je izrazio nadu da će 
Apatin ako ne ove, onda 
sigurno naredne 2018. 
godine biti jedan od gradova 
sa najviše investicija u 
odnosu na broj stanovnika.  
“želja lokalne samouprave 
jeste za se značajno smanji 
broj nezaposlenih a upravo 
poboljšanje infrastrukture 
u gradu značiće i veću 
zainteresovanost investitora 
za ulaganje u opštinu 
apatin.” - istakao je milojević.
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deca iz sVilojeVa konačno imaju Gde 
da proVode sVoje slobodno Vreme

Autor: Jelena Kosanović

u svilojevu je svečano 
otvorena renovirana 
prostorija, a koja pripada 
predškolskoj ustanovi 
pčelica. prostoriju će koristiti 
udruženje ,,svilojevački 
svici’’, a koje vodi marija 
ivanović, vaspitač.
ovo udruženje okuplja 
oko 40 dece predškolskog 
i školskog uzrasta. Oni će 
ubuduće svoje slobodno 
vreme trošiti kvalitetno, 
družeći se i baveći različitim 
kreativnim aktivnostima.
otvaranju prostorija su 
prisustvovali zamenica 
predsednika opštine apatin, 
dubravka korać, pomoćnik 
predsednika opštine za 
nacionalne manjine, david 
nađ, veliki broj dece, 
vaspitača, kao i meštana 
Svilojeva.
- lokalna samuprava je u 
želji da pomogne i unapredi 
uslove za boravak dece 
u svilojevu adaptirala 
deo zgrade predškolske 
ustanove. zamenjena 
je stolarija, okrečeno je, 
postavljeni novi podovi, 
uređen enterijer. na ovome 
svakako nećemo stati, jer 
će lokalna samouprava 
nastaviti sa podrškom 

obrazovnim ustanovama 
u ovom mestu, istakao 
je david nađ, pomoćnik 
predsednika opštine za 
nacionalne manjine i dodao 
da se ulaganje nastavlja 
tako što će u osnovnoj školi 
,,kiš Ferenc” biti obnovljena 
fiskulturna sala, a posebna 
pažnja biće posvećena 
sportskim terenima u ovom 
objektu koji će u budućnosti 
biti otvoreni za korišćenje i 
nakon nastave.
inicijator ovog projekta, 
vaspitačica marija ivanović 
zahvalila se lokalnoj 
samoupravi i istakla kako 
misli da će sada još više dece 
učestvovati u aktivnostima 
koje organizuje, s obzirom 
na to da konačno imaju 
adekvatan prostor. 
- Ranije smo za naše 
radionice i okupljanja koristili 
prostor u Mesnoj zajednici, 
ali on nije bio adekvatan. 
Grupa koju vodim broji oko 
40 mališana, uzrasta od pet 
do trinaest godina. Deca na 
radionicama izrađuju razne 
dekoracije, često su to i 
reciklažni materijali od kojih 
pravimo predmete različitih 
oblika i namena, spremamo 
predstave, glumimo, 
sviramo, igramo se i učimo, 
rekla je Ivanovićeva.

prolećne akcije u kupusini

Autor: Jelena Kosanović

nakon prolećne akcije 
poravnavanja divlje 
deponije u kupusini, 
saradnja opštinske 
uprave opštine apatin i 
mz kupusina nastavljena 
je u vidu sanacije atarskih 
puteva.
Za nekoliko dana očekuje 
se završetak ovog projekta, 
a biće uređeno preko 50 
kilometara atarskih puteva 
koji pripadaju ovom selu. Od 
atile hodovanja, sekretara 
mz kupusina, saznajemo 

da oni više puta godišnje 
uređuju atarske puteve, od 5 
do 8 puta, sve u zavisnosti od 
vremenskih uslova.
-Ovo je specifičan kraj. U 
poslednjih nekoliko godina 
voćarska proizvodnja je 
postala izuzetno značajna 
kod nas i voće je postalo 
proizvod mnogih Kupusinaca 
od kog oni žive. Zbog toga 
je važno obezbediti im što 
bolji prilaz voćnjacima, 
naglasio je hodovanj i 
dodao da uređenje atarskih 
puteva rešavaju iz sredstava 
samodoprinosa.

jkp naš dom apatin započelo radoVe 
na uređenju i uklanjanju

 diVljih  deponija

Autor: Jelena Kosanović

javno komunalno preduzeće  
“naš dom” apatin započelo 
je radove na uređenju i 
uklanjanju divljih deponija u 
Sonti, a koje su dugogodišnji 
problem.
U ovom selu postoje čak dve 
divlje deponije, a skupljanje 
otpada u prvom delu akcije 
obavljeno je na površini od 
oko jednog hektara.
Prema rečima Sanje 
bačić, vd direktora ovog 
preduzeća, budžetom 
opštine apatin predviđeno 
je pet miliona dinara za 
rešavanje problema sa 
komunalnim otpadom. Prva 
akcija je sprovedena u Sonti, 
a ono što predstoji dalje jeste 

da se, po nalogu komunalne 
inspekcije, rešava jedan po 
jedan problem i u ostalim 
naseljenim mestima opštine 
Apatin. 
bačićeva dodaje da je plan 
da se u što bližoj budućnosti 
trajno reši problem divljih 
deponija u opštini Apatin.
skupštinskom odlukom s 
kraja 2016. godine uvedena 
je novina da jkp ,,naš 
dom’’ od aprila meseca 
2017. preuzme obavljanje 
komunalnih delatnosti u 
selima opštine apatin. u 
skladu sa tim, cilj ovog 
preduzeća je da se već do 
kraja ove godine konačno 
u potpunosti reši problem 
sa odlaganjem otpada u 
apatinskoj opštini.
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održano 7. banijsko Veče

  nastaVak tradicije poVeren mladima

Autor: Miodrag Baćanov

Tradicija i postoji da bi 
se prenosila na mladje 
generacije. Ako je po tome 
suditi, Banijci u apatinskoj 
opštini ne moraju da brinu. 
Predali su svoje običaje u 
sigurne ruke. Sedmo po 
redu “Banijsko veče” održano 
u Banji Junaković je bez 
prevelike pompe i reklame 
donelo u ovu bačku ravnicu 
prepoznatljiv kolorit Banije. 
A, sve u svoje ruke preuzeli 
mladi, ili što reče Dragan iz 
organizacije: -mladi moraju 
da preuzmu tradiciju. svi mi 
ovde prisutni mladi banijci 
kad dogodine na osmo 
prelo povedemo po jednog 
starijeg, biće nas ukupno 
912. Predsednik zavičajnog 
udruženja Banijaca iz 
Prigrevice saško kovačević 
ne krije zadovoljstvo: - Sve 
više mladih je u našem 
udruženju, i to je ono što 
ohrabruje. u planu nam je 
za ovu godinu još nekoliko 
manifestacija a sve u cilju 
da banijski običaji na ovim 
prostorima opstanu, opet za 
neke nove generacije. Sve 
to sluša i potvrdjuje i milana 
Vučetić iz organizacionog 
odbora i dodaje: - običaji 

se najbolje čuvaju kroz 
kulturnu tradiciju, a po tome 
se banijci u ovim našim 
krajevima mogu ponositi. 
to potvrdjuju i članovi kud 
“prigrevica” koji večeras 
pevaju, ističe ona. A, pevali 
su ženska i muška banijska 
pevačka grupa i ženska lička 
grupa, pa su svi zajedno, i 
publika i izvodjači pesmom 
napravili “most do zavičaja”. 
Da se Ličani i Banijci nikad 
nisu delili potvrdila je i grupa 
veselih momaka koji su tako i 
rekli:- mi za ovim stolom smo 
svi ličani, ali se najlepše 
osećamo medju banijcima”.     
Sastala se Banija sa Likom i u 
pesmi. Niko to bolje pesmom 
ne može da ujedini od mome 
stanića i njegovog “Momo 
i Dodir “ benda. – ma oseti 
se u vazduhu ta pozitivna 
atmosfera. ljudi postoje da 
bi se sretali, družili i sećali 
zavičaja. ako mi pesmom 
bar malo doprinesemo biće 
nam drago, reče Momo i 
zapeva. Sve ostalo se ne 
može opisati. To treba samo 
doživeti. I, vratimo se na 
početak. Kako su ovi mladi 
krenuli, naredne godine i dve 
Banje će biti male. Gostiju 
912? Pojačaj, bar za 1 ispred 
te cifre.

udruženje žena ,,panonske dobre 
Vile’’ iz priGreVice proslaVile druGi 

rođendan

Autor: Jelena Kosanović

udruženje žena ,,panonske 
dobre vile’’ iz prigrevice 
proslavile drugi rođendan
udruženje žena ,,panonske 
dobre vile’’ iz prigrevice 
osnovano je pre tačno dve 
godine. ovo udruženje broji 
oko 20 aktivnih članova i 
danas konačno, po prvi put, 
imaju svoju prostoriju, čijem 
smo svečanom otvaranju 
prisustvovali. prostoriju 
im je korišćenje ustupila 
mesna zajednica prigrevica, 
a sredstva za opremanje su 
dobili od opštine apatin. 
Jelena Karajanković, 
predsednica udruženja, 
ističe kako su za kratko 
vreme ostvarili izuzetno 
dobre rezultate, uradili više 
projekata i učestvovali na 
dosta sajmova.
-Osnovani smo sa ciljem 
ekonomskog osnaživanja 
žena, te smo u tom pravcu 
održavali različite edukativne 
radionice koje smo realizovali 
kroz projekte. Bile smo i 
učesnice jednog velikog 
projekta koji je nosio naziv 
,,Onasnaživanje’’, gde je 
10-tak naših članica steklo 
sertifikate iz različitih veština, 
a isto tako i znanja i sertifikate 
sa polja biznisa i pravljenja 
biznis plana. Sarađivali smo 
sa Sigurnom kućom Sombor, 
Fondom B92, sa Udruženjem 
žena ,,Udahni život’’ iz 
Stanišića i još mnogim drugim 
udruženjima i organizacijama, 
rekla je Karajankovićeva.
Osim svečanog otvaranja, 

Udruženje žena iz Prigrevice 
iskoristilo je priliku da 
ispromoviše uspešan 
završetak projekta ,,Radost 
praznika’’. Sa pomenutim 
projektom aplicirali su na 
konkursu opštine Apatin, 
a radili su ga u saradnji 
sa udruženjem ,,Breza’’. 
Koordinator projekta, Milka 
Basta, izjavila je kako sam 
naziv projekta govori o njemu 
samom. Cilj je bio radovati se 
praznicima i prilikama da se 
okupimo. 
-Sredsta koja smo dobili na 
konkursu bila su namenjena 
nabavci materijala od kog su 
pravljene čestitke i predmeti 
od gline. Naglasila bih da su 
u projektu učestvovali i deca i 
odrasli i svi su se podjednako 
radovali tim susretima. Kako 
je projekat odmicao, bilo je 
sve više zainteresovanih i sve 
više ljudi je uzelo učešće u 
njemu, na šta smo naročito 
ponosni. U ovoj saradnji rodile 
su se mnoge nove ideje i uvek 
je lepo kada se spoje različita 
znanja i iskustva, zaključila je 
Basta.
U ime opštine Apatin, prisutne 
je pozdravila Danijela 
Obradović, vd direktora 
OKC-a Apatin, i istakla kako 
,,Panonske dobre vile’’ mogu 
da posluže kao primer drugim 
udruženjima, jer je pisanje 
projekata i konkurisanje na 
iste od izuzetne važnosti za 
rad udruženja i dodala da 
sve to daje dobre rezultate 
što je evidentno upravo kod 
članica ovog prigrevačkog 
udruženja.
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još jedan sjajan koncert
 sonćanskih mažoretkinja

Autor: Jelena Kosanović

Tekst na hrvatski prevela: 
Dragana Zlatar Silađev

U sportskoj dvorani u 
Sonti održan je, povodom 
Međunarodnog dana 
žena, tradicionalni  koncert 
Kulturno umjetničkog društva 
,,Mažoret’’, pod nazivom ,,Za 
mamino srce’’.  Dvorana je 
bila premala da primi svu 
publiku koja je željela gledati 
nastup ovih sjajnih djevojaka i 
djevojčica. 
Mažoretkinje uvijek imamo 
priliku vidjeti na najvažnijim 
manifestacijama apatinske 
općine i već su postale 
naš brend. Ipak, i dalje ne 
prestaju da nas iznenađuju. 
Ovoga puta, osim klasičnog 
mažoret plesa, na koncertu 
smo mogli vidjeti i potpuno 
nove moderne aranžmane 
u izvođenju sonćanskih 
mažoretkinja. Osim seniorki, 
nastup su imale kadetkinje 
i najmlađe članice KUD-a 
Mažoret, a koje su pobrale 
velike simpatije publike.

Ono što je svakako bila 
najveća atrakcija jeste 
nastup mama mažoretkinja. 
Vrijedno su vježbale nešto 
više od mjesec dana, hrabro 
izašle pred brojnu publiku i 
oduševile ih. 
Adam Vidaković, predsjednik 
KUD-a ,,Mažoret’’ iz Sonte, 
nije krio zadovoljstvo dobrim 
odzivom publike i izvrsnim 
nastupom mažoretkinja. 
Zahvalio se svima koji pomažu 
ovo društvo, a iznenađenje 
večeri je bila i donacija u 
vidu 24 nove trenerke koje 
je u ime općine Apatin 
mažoretkinjama donirala 
Dubravka Korać, zamjenica 
predsjednika općine. 
Sonćanske mažoretkinje 
svake godine donesu 
priznanja u ovo selo apatinske 
općine, bilo sa državnog, 
bilo sa evropskog prvenstva. 
Ovogodišnjim fantastičnim 
koncertom povodom 
Međunarodnog dana žena 
još jednom su nam pokazale 
da su u izvrsnoj formi, te i da 
ove godine od njih možemo 
očekivati još poneku medalju.

jobb FeltÉtelek a szilÁGYi „ kiss Ferenc” 
ÁltalÁnos  iskola tanulÓinak

Szerző  :   Bošković  Rajko         
           
Apatin község jelentős 
pénzeszközt fordit a szilágyi  
„Kiss Ferenc” Általános 
Iskola tornatermének 
felújitására,amely már 
annyira leromlott állapotban 
volt, hogy nem igazán 
alkalmas  az előrelátott 
feladatok ellátására. Az 
apatin község képvislőház 
elnökének a kissebbségekért 

felelős munkatársa, Nagy 
Dávid, a 025 info televiziónak 
adott intervjujában elmondta: 
a munkálatok keretein belül 
kifestik a falakat ,kicserélik 
a nyilászárakat, lelakozzák 
a parkettát, ezután pedig 
tervezik a sportfelszerelések 
beszerzését. Ez csak  egy 
, a többi akciók közül, ami a 
jövőben az apatini község 
falvaiban a munkafeltételek 
javitását szolgálja.
„A helyi önkormányzat célja, 
hogy a falvak lakossága, 
főként a gyermekek 
számára meglegyenek 
ugyanazok a élet feltételek 
mint az Apatin községben 
élőknek. A célunk, hogy az 
életfeltételek javitásával 
hozzájáruljunk a fiatalok 
itthonmaradásához.Az év 
kezdete óta csak Szilágyin 
helységet  biztositottunk és 
felújitottuk a „SVILOJEVAČKI 
SVICI“ - nevű kreativ 
gyermekcsoport  helységét, 
felújitottuk az általános iskola 
udvarát és tornatermét, 
megújitottuk a parkban lévő 

játszóteret és elkezdődtek a 
falu vizelvezető kanálisainak  
tisztitása is. Nagyon fontos, 
hogy a legrövidebb időn belül 
befejezzük a falu utcáinak 
aszfaltozását és határ 
útjainak a rendbehozását, 
ezzel biztositva a jobb 
életfetételeket a szilágyi 
lakosság számára- emelte ki 
Nagy Dávid.
Barać Lidia a „Kiss 
Ferenc“ Általános Iskola 

igazgatónője megköszönte 
az önkormányzat segitségét 
és kijelentette, hogy a 
tornaterem már harminc éve 
nemvolt felújitva.
„ A tornaterem nem felelt 
meg a tanulók számára 
de az önkormányzat 
segitségével sor került az idei 
iskolaévben a felújitására. 
Az ablaknyilások már több 
mint hetven évesek, most 
helyükbe aluminium ablakok 
kerülnek, a falat beboritó 
lambéria le lett csiszolva 
és újra lakkozva,akár csak a 
parketta, a tornaterem pedig 
ki lett festve.
Mint tudjuk, minden gyermek 
számára fontos a testnevelés, 
ezért volt rendkivül szüksége 
végrehajtani a felújitást, 
főleg most amikor az alsós 
diákok bekapcsolódtak 
a „ MOZDITSUK MEG 
G Y E R M E K E I N K E T ” 
elnevezésű projektbe, amikor 
az előlátott tornaórák mellett 
még külön aktivitások is 
vannak- jelentette ki Barać 
Lidia igazgatónő.                



www.025info.rs

str. 12 KULTURA I OBRAZOVANJE 30.03.2017.

u apatinskom domu kulture održan 
koncert  orkestra  paul   abraham

Autor: Jelena Kosanović

u organizaciji nemačkog 
udruženja “adam berenc” 
iz apatina i zavičajnog 
udruženje apatinaca iz 
nemačke,   u saradnji 
sa opštinom apatin i 
opštinskim kulturnim 
centrom našeg grada, 
održan je humanitarni 
koncert klasične muzike na 
kom su prikupljana sredstva 
za obnovu apatinske 
Sinagoge.
Brojna publika u velikoj 
sali Doma kulture uživala 
je puna dva sata u delima 
poznatih kompozitora, 
paul abrahama, davida 
poppera, imre kalmana, 
W. a. mocarta i antuna 
Webwrna. kompozicije je 
izvodio fantastičan ansambl 
“paul abraham”, u sastavu 
daniel Weiẞ-piano, marko 
miletić-cello, kyle Fearon 
Wilson-violina, jožef bisak-
viola i erne švan-violina.
Posebnu draž koncertu 
doprineo je i sjajan 
mecosopran, operska 
pevačica izabella Guzsvany.
predsednik udruženja 
“adam berenc”, boris 
mašić izjavio je kako je 
ovaj koncert posvećen 
velikom kompozitoru, 
svetski poznatom, rođenom 
apatincu pal abrahamu, 
a koji je nažalost gotovo 
zaboravljen među našim 
sugrađanima. donacije za 
obnovu Sinagoge su imale za 
cilj da se građanima opštine 
apatin skrene pažnja na 
očuvanje ove građevine kao 
kulturnog dobra koje je od 
velikog značaja za naš grad.
-Razlog večerašnjeg 

okupljanje je dvojak, pored 
obnove kulturne baštine ovo 
je prilika da se setimo svetski 
poznatog kompozitora Pal 
Abrahama, na kojeg ovaj 
grad treba biti ponosan. 
Kompozitora koji je više 
poznat u svetu gde se danas 
izvode njegova dela nego 
u gradu u kojem je koračao 
svoje prve muzičke korake, 
komponovao svoje prve 
kompozicije, istakao je mašić 
i dodao kako ovim koncertom 
žele da ukažu na potrebu 
očuvanja naše kulturne 
baštine, na jedan izuzetno 
vredan kulturni spomenik, 
nekadašnju sinagogu.
-Sa njenom obnovom, ovaj 
segment naše prošlosti bi 
se spasao od propadanja i 
konzervirao za budućnost. 
Taj objekat nije značajan 
samo za Apatin, nego 
za celu kulturnu baštinu 
Srbije, istakao je mašić.
Prisutnima se obratio i peter 
mijatović , predsednik 
zajednice apatinaca u 
nemačkoj, a koji je rekao kako 
ansambl „paul abraham”, a 
koji čine umetnici iz Nemačke 
i Srbije, upravo oslikava život 
i delo kompozitora.
-Orkestar “Paul Abraham” 
je osnovan 2016. godine 
kao ideja aktivnog susreta 
i približavanje kulture 
srednje i istočne Evrope. Ovi 
mladi talentovani muzičari 
Štutgarta i Novog Sada, u 
nadregionalnom zajedništvu 
baštine, predstavljaju život i 
delo poznatog kompozitora 
koji je povezivao evropske 
regije svojim kompozicijama. 
Ovo je životni uspeh Pal 
Abrahama i najači motiv ovog 
orkestra, izjavio je mijatović.

potpisan međunarodni uGoVor 
o saradnji sa zu apatinaca iz nemačke

Autor: Jelena Kosanović

U kabinetu predsednika 
opštine Apatin održana je 
konferencija za novinare 
na kojoj je potpisan 
međunarodni ugovor o 
saradnji između opštinskog 
kulturnog centra, 
turističke organizacije, 
kancelarije za mlade   i   
nemačkog udruženja 
,,adam berenc’’ iz apatina 
sa zavičajnim udruženjem 
apatinaca iz nemačke 
(udruženjem građana 
,,apatiner Gemeinschaft’’ iz 
Stuttgarta).
Prisutnima se na samom 
početku obratio i pozdravio 
ih u ime opštine Apatin David 
nađ, pomoćnik predsednika 
opštine za nacionalne 
manjine.
boris mašić, predsednik 
udruženja ,,adam berenc’’ 
istakao je kako nemačka 
manjina u Apatinu može 
biti most saradnje, najpre 
kulturne, a potom i privredne, 
između raznih nemačkih 
institucija, fondacija i 
društava sa opštinom 
Apatin. Mašić je dodao da je 
odličan primer koji govori u 
prilog tome novoformirana 
institucija ,,Komitet za pomoć 
AP Vojvodini’’. Ova institucija 
iz Badenvirtenberga, 
finansirajući razne projekte, 

pomaže razvoj Vojvodine. 
danijel ajduk, vd direktora 
turističke organizacije 
opštine apatin rekao je 
kako je opšte poznato 
koliko je Apatin istorijski 
vezan sa Nemcima. On 
je dodao da vlada veliko 
interesovanje s njihove 
strane da posete opštinu 
Apatin, a TO Apatin ovim 
ugovorom želi da poboljša 
saradnju sa Nemcima, 
ponudi im kvalitetan turistički 
program, a što će na kraju 
rezultirati povećanjem 
broja turista u našoj opštini. 
 
Negovanje multikulturalnosti 
i podizanje nivoa opšte 
kulture kod naših sugrađana, 
kao i stvaranje nove publike 
i kulturnih sadržaja, prema 
rečima danijele obradović, 
vd direktora opštinskog 
kulturnog centra apatin, 
samo su neki od dobrih 
strana ovog ugovora.
milana srdić, koordinatorka 
kancelarije za mlade 
ozbiljnost ovog ugovora vidi 
u tome što će mladi moći 
da pišu projekte i koriste 
razne fondove iz Nemačke. 
Sem toga, Srdićeva je istakla 
i značaj spajanja mladih 
Apatinaca sa mladim ljudima 
u Nemačkoj, jer ostvarivanjem 
novih kontakata otvaraju se i 
nove mogućnosti. 
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kancelarija za mlade opštine apatin 
raspisala konkurs za realizaciju 

proGrama podrška mladim talentima

KULTURA I OBRAZOVANJE

Autor: Jelena Kosanović

program ,,podrška mladim 
talentima’’ je namenjen 
mladima, starosti 15 do 30 
godina, sa prebivalištem na 
teritoriji opštine apatin, radi 
podrške i obezbeđivanja 
njihovog kontinuiteta rada 
i uspeha, kao i poboljšanja 
uslova za njihovo napredovanje. 
Finansiraju se: 
- Priprema i učešće mladih   
  talenata na reprezentativnim
  takmičenjima u zemlji ili 
  inostranstvu. 

- Stručno usavršavanje mladih 
  talenata. 

- Studijska usavršavanja. 
- Izdavanje publikacija, naučnih 
  radova ili članaka u naučnim
  časopisima.  

dokumentacija koja se 
dostavlja:
 
- Kopije stečenih diploma i 
  nagrada mladog talenta na 
  reprezentativnim takmičenjima
  u zemlji ili inostranstvu u jednoj 
  ili više oblasti, kojima se dokazuje
  njegova dosadašnja uspešnost i 
  kontinuitet rada. 
- Za studente, dokument kojim se
  dokazuje postignut prosek iznad 
  9,00 na studijama. 
- Preporuka mentora ili
  direktora škole. 
- Dokumentacija koja se 
  odnosi na projekat (planirano 
  takmičenje ili usavršavanje) za
  koji se traže sredstva. 
- Potvrda o prebivalištu na 
  teritoriji opštine Apatin u 

  prethodne dve godine. 
kriterijumi u pogledu odabira 
projekta: 
- Postignuti dosadašnji 
  rezultati učenika ili studenta na
  reprezentativnim takmičenjima
   u zemlji ili inostranstvu. 
- Nivo takmičenja za koja se
  potražuju sredstva. 
- Kontinuitet uspešnosti mladog
  talenta na takmičenjima. 
- Opšti uspeh u redovnom
   školovanju. 
- Prosek postignut na studijama. 
- Celishodnost predloženih 
   metoda i aktivnosti u radu s 
   mladim talentom. 
- Realan predlog potrebnih 
   sredstava za realizaciju 
   predviđenih aktivnosti. 
- Aktivizam studenta u 
   strukovnim ili studentskim 
   organizacijama. 

na konkurs jedan nosilac 
projekta može u toku godine 
dostavljati više predloga 
projekata, ali samo jedan može 
biti odobren. Konkurs je otvoren 
do utroška sredstava obezbeđenih 
za ove namene u 2017. godini.  
 
prijave na konkurs ispunjavaju 
se na odgovarajućem obrascu 
i dostavljaju se na adresu 
kancelarije za mlade, trg 
nikole tesle 20/3, apatin ili na 
mejl mladi@soapatin.org. sve 
dodatne informacije u vezi sa 
konkursom možete dobiti na 
adresi trg nikole tesle 20/3 
svakog radnog dana od 09 do 
13 sati.

predstaVa oš žarko zrenjanin iz 
apatina proGlašena za najbolju na 

opštinskoj smotri dečije drame

Autor: Jelena Kosanović

Vladan Vukosavljević, 
ministar kulture i 
informisanja, posetio je grad 
sombor.  
U društvu gradonačelnice 
dušanke Golubović i njenih 
saradnika, obišao je ustanove 
kulture, a gradonačelnica mu 
je detaljno predočila kulturne 
sadržaje koje Sombor nudi. 
opštinu apatin na 
sastanku sa ministrom 
V u k o s a v l j e v i ć e m 
predstavljale su zamenica 
predsednika opštine 
apatin dubravka korać 
i direktorka opštinskog 
kulturnog centra apatin, 
danijela obradović. One su 
sa ministrom razgovarale 
o problemima sa kojima se 
lokalna samouprava susreće 
u oblasti kulture. Govorilo se 
i o nacrtu strategije kulturnog 
razvoja, kao i o projektima 
u kojima  bi opština Apatin 

Autor: Jelena Kosanović

u okviru opštinske smotre 
dečijeg stvaralaštva, u 
našoj opštini je odigrano pet 
dečijih predstava koje su 
se borile za dalji plasman.  
Selektor je bio Dušan 
radivojević, a dve najbolje 
predstave predstavljaće nas 
zonskoj smotri u crvenki.
Po oceni selektora, peto 
mesto zauzela je predstava 
dramske grupe centra za 

kulturu i obrazovanje Sonta. 
u pitanju je ,,smešna bajka’’ 
po tekstu tode nikoletića i u 
režiji nikole dobrijevića.
četvrto mesto je zauzela 
predstava ,,nestvarna 
stvarnost’’ autora save 
škobića u režiji jovanke 
stepanović i izvođenju 
dramske trupe ,,čika savo 
škobić’’ iz sonte.
Zlatna sredina i treće mesto 
pripalo je kud-u ,,jožef 
atila’’ iz svilojeva. predstava 

je nosila naziv ,,uobraženko 
i zvezdana’’, tekst tode 
nikoletić i režija marija 
ivanović.
predstava ,,isto kao 
crvenkapa, samo malo 
drugačije’’, po tekstu i 
režiji dušana Gladića, a u 
izvođenju dramske grupe 
opštinskog kulturnog 
centra apatin, zauzela 
je drugu poziciju, dok je 
poslednja predstava koju 
je radivojević pogledao, 
na njega ostavila i najbolji 
utisak, a radi se o predstavi 
,,žak ili pokornost’’ ežena 
joneskoa, u režiji dušana 
štetića i izvođenju učenika 
oš ,,žarko zrenjanin’’ iz 
apatina.

na opštinskoj smotri 
dramskog stvaralaštva 
odraslih odigrane su dve 
predstave, ,,strah od 
aplauza’’, po tekstu i u 
režiji Dušana Gladića, a u 
izvođenju članova Dramskog 
studija OKC Apatin, i ,,naša 
zajednička uloga’’, predstava 
na temu diskriminacije 
mladih koja je nastala u 
koprodukciji četiri dramske 
grupe. Tekst i režija druge 
predstave autorsko su delo 
članova predstave. Selektor 
je bio david kecman, a u 
obe predstave za najbolje 
glumice proglašene su 
članice Dramskog studija 
OKC Apatin, sandra bojanić i 
sara jošić.

mogla da učestvuje. 
Svi prisutni složili su se 
da konstantno treba raditi 
na pronalaženju novih 
mogućnosti za sprovođenje 
akcija, a kojima bi se podizala 
svest o kulturi. ministarstvo 
kulture će i ove godine 
raspisati konkurse kojima 
će biti izdvojena značajna 
sredstva za kvalitetne ideje 
i projekte, kazao je ministar 
Vukosavljević.

predstaVnici opštine apatin u somboru 
se sastali sa ministrom 
kulture i inFormisanja
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talenat mlade apatinske odbojkašice sanje maleš nije ostao neprimećen

apatinski odbojkaški biser - 
sanja kuca na Vrata superliGaških kluboVa

U Srbiji je ženska odbojka 
najmasovniji ženski sport 
ali i generalno najmasovniji 
sport u posle fudbala, sa oko 
70000 odbojkašica u mlađim 
kategorijama. Uspesi ženske 
odbojkaške reprezentacije 
Srbije poslednjih godina 
uzrok su sve većeg broja 
mladih odbojkašica u 
dvoranama širom naše 
zemlje. tijana bošković, 
maja ognjenović, nataša 
krsmanović, milena rašić i 
ostale heroine nacije istinski 
su idoli devojčicama koje 
počinju da treniraju odbojku 
ali i onima nešto starijima, pa 
smo tako saznali da je naša 
gošća oduševljena igrama 
20-godišnje Bilećanke i 
korektora turskog ezačibašija 
i srpske reprezentacije 
tijane bošković.
Ova mlada i veoma 
talentovana odbojkašica 
rođena je 2. maja 2000. 
godine. Igra na poziciji 

primača servisa, visoka je 
181 cm i kapiten je i najbolja 
igračica odbojkaškog 
kluba apatin. Uz sve to, 
sanja maleš je odličan đak 
Ekonomske škole u Somboru. 
“odbojku sam počela da 
treniram krajem petog 
razreda. sport je veoma 
popularan, većina mojih 
drugarica je počela da 
trenira pa tako i ja. u 
sportu nema kontakta, 
što je nama devojčicama 
bilo veoma važno. Već na 
prvom treningu sam bila 
potpuno oduševljena i evo 
do današnjeg dana treniram 
i jako volim ovaj sport”. - 
počinje priču za 025info 
sanja maleš.
Pored mnogih odličja u 
dosadašnjoj odbojkaškoj 
karijeri Sanja je u 2016. 
godini predvodila igračice 
odbojkaškog kluba apatin 
koje su izborile plasman u 
Drugu saveznu ligu Srbije, 
a sa svojim klubom izborila 
je i plasman u četvrtfinale 
Kupa na teritoriji Vojvodine. U 
dosadašnjoj karijeri Sanja je 
osvojila i mnoga druga, kako 
ekipna, tako i pojedinačna 
priznanja. Prvo mesto na 
školskom takmičenju 2015. 
godine u Vojvodini i 4. mesto 
u Srbiji sa osnovnom školom 
žarko zrenjanin. Pionirsku 
regionalnu ligu osvojila 
je dva puta, a kadetsku 
jednom. Na finalnom turniru 
u Beach volley-u za juniorke 
2015. godina osvojila je 7. 
mesto u Srbiji. Ima preko 
30 medalja u mini odbojci 
i Street volleyu od kojih je 
većina zlatnog sjaja. Više 
puta proglašavana igračicom 
turnira širom Vojvodine. 
Dobre igre na kadetskom 
prvenstvu Srbije u prethodnoj 
godini su bila i najbolja 
preporuka jovi cakoviću 

Autor: Rajko Bošković

selektoru ženske kadetske 
reprezentacije Srbije i prvom 
treneru jedinstva iz stare 
pazove da Sanju uvrsti na 
širi spisak od 16 igračica u 
kadetsku reprezentaciju 
Srbije. Ženska kadetska 
odbojkaška reprezentacija 
Srbije se kao i ženska juniorska 
odbojkaška reprezentacija 
Srbije nalazi na prvom mestu 
Evropske rang liste CEV. 
“svakom sportisti je san da 
igra u dresu sa državnim 
grbom, pa tako i meni. taj 
poziv je dokaz da sam uradila 
dobar posao u prethodnom 
periodu i da moje igre nisu 
ostale nezapažene. trudiću 
se da u vremenu pred nama 
izborim mesto među 12 
igračica u reprezentaciji”. 
- samouverena je naša 
sagovornica. Srbija je 
najuspešnija zemlja u Evropi 
kada je ženska odbojka 
u pitanju, pa je samim 
tim i poziv u kadetsku 
reprezentaciju Srbije u ovom 
uzrastu veliki uspeh za Sanju.
Sanja je na meti velikog 
broja najboljih klubova Srbije. 
Proslavljeni trener milorad 

kijac je želi u svom timu, pa 
je tako bila na probi u kleku 
od kojih ima poziv da bude 
pojačanje u narednoj sezoni 
u Superligi Srbije. Takođe 
superligaši md zrenjanin i 
subotički spartak su klubovi 
koji žele da Sanja od naredne 
sezone bude deo njihovog 
tima.
I pored brojnih ponuda, ova 
šesnaestogodišnjakinja je 
čvrsto na zemlji. Ističe da je 
fokusirana na igre u ok apatin, 
ali i iznosi svoje planove i želje. 
“Videćemo šta će doneti 
godine pred nama, ali 
svakako sam maksimalno 
fokusirana na odbojku. 
ove sezone sam odlučila 
da ostanem u apatinu u 
dogovoru sa trenerom i 
roditeljima. ipak, očekujem 
da mogu da igram odbojku 
na visokom nivou, da li će 
to biti u subotici, zrenjaninu 
ili nekom drugom mestu, 
odnosno klubu, kažem... 
Videćemo”. - završila je 
razgovor za 025info Sanja 
maleš, koja je uz još nekoliko 
mladih sportista od nedavno 
i stipendista opštine Apatin.
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lider je ponoVo moćan, dunaV 
preGazio železničar

Autor: Rajko Bošković

22. kolo prve muške 
regionalne lige - grupa sever 
donelo nam je dvadesetu 
pobedu košarkaša Dunava 
u tekućoj sezoni. Apatinci 
su na domaćem parketu 
savladali ekipu železničara 
iz inđije rezultatom 77:43 
(26:14, 12:9, 19:12, 20:8).
Nakon nekoliko lošijih 
utakmica u kojima su ispoljene 
određene slabosti Dunav je 
prikazao ubedljivu igru. Od 
prvog minuta su domaćini 
demonstrirali košarku sa puno 
ritma, borbenosti i dobrih 
akcija. To im je i donelo početnu 
prednost koju su čuvali tokom 
utakmice, i postepeno je 
povećavali kako se bližio kraj 
utakmice. Svi igrači kojima 

je trener ajduković pružio 
šansu opravdali su ukazano 
poverenje i dali značajan 
doprinos pobedi protiv, 
ipak, nedoraslog protivnika 
Četiri kola pre kraja prvenstva 
Dunav je i dalje lider, a igra koju 
su pružili protiv željezničara 
daje realne osnove za 
očekivanja da se na čelu 
tabele ostane do kraja sezone.
Najefikasniji u redovima 
apatinskog tima bio je 
ljubomir miljanić sa 18 
postignutih poena, Šuput je 
dodao 13 a Đurđević 12.
U narednom 23. kolu prve 
muške regionalne lige - grupa 
Sever, Apatinci će gostovati 
u Rumi košarkaškom klubu 
Sloven u subotu 1. aprila. 
Početak meča je zakazan za 
20 sati.

šVeljo i noskoVić su praVe napasti, 
VukoVićeV penal potVrdio totalnu 

dominaciju bratstVa protiV 
temerinske sloGe

Autor: Rajko Bošković

Iako oslabljeni neigranjem 
četvorice igrača, fudbaleri 
prigrevačkog bratstva upisali 
su nova tri boda u meču 18. kola 
srpske lige - grupa Vojvodina. 
U susretu u kojem su imali 
potpunu terensku dominaciju 
sa gotovo 75% poseda lopte 
u svojim nogama, u kojem su 
stvorili mnogo izglednih prilika 
i dva puta pogodili okvir gola 
prigrevački crveno-beli uspeli 
su i da postignu dva gola i na 
taj način savladaju temerinsku 
Slogu rezultatom 2:0 (1:0).
Prva prilika na susretu 
viđena je u 14. minutu kada 
je nosković pokušao ali je 
pogodio spoljni deo mreže 
iz dosta teške situacije, a 
samo minut kasnije aplauze 
domaće publike izmamio je 
srđan Vuković nakon što je 
pogodio prečku sjajnim šutem 
sa dvadesetak metara od gola 
gostiju. Imali su tokom prvog 
dela igre domaći još nekoliko 
izglednih prilika, a jedini gol 

u ovom periodu utakmice 
viđen je u 26. minutu kada je 
nakon Vukovićevog kornera 
najsnalažljiviji u šesnaestercu 
Sloge bio ognjen šveljo za 
vođstvo ekipe bratstva.
U prvih desetak minuta igre u 
drugom poluvremenu videli 
smo bar pet izglednih situacija 
pred golom Stanivuka kojeg 
su domaći igrači poprilično 
razbranili. šveljo i nosković 
su konstantno vršili pritisak na 
poslednju liniju gostiju, disali 
im za vratom i stvorili nekoliko 
dobrih prilika. Pokušavali su i 
balabanović, Vuković, makar, 
a Faber je takođe u tri navrata 
oprobao šut sa distance i bio 
veoma blizu. Meč je rešen u 77. 
minutu kada je šveljo iznudio 
jedanaesterac, a siguran sa 
bele tačke bio je kapiten srđan 
Vuković za konačnih 2:0.
U narednom 19. kolu srpske 
lige - grupa Vojvodina, 
bratstvo igra u Beočinu protiv 
domaćeg cementa. Meč je na 
programu u subotu 1. aprila sa 
početkom u 15 sati i 30 minuta.

Autor: Rajko Bošković

Fudbaleri apatinske mladosti 
poraženi na gostovanju 
u Karavukovu od ekipe 
poleta rezultatom 3:1 (2:0) u 
meču 18. kola Vojvođanske 
lige - grupa sever.  
Već u 3. minutu bilo je 1:0 za 
domaće, a do poluvremena 
polet nakon kornera uspeva 
da udvostuči prednost. Kada 
su u 50. minutu postigli treći 
gol, igrači domaće ekipe mogli 
su da slave pobedu. Sve što 
je mladost uspela do kraja 
jeste da preko Veljka đumića 
postigne počasni pogodak. 
Apatinski crveni đavoli 
će i u narednom 19. kolu 
Vojvođanske lige - grupa 
Sever gostovati, ovog puta u 
Pačiru domaćoj ekipi bačke. 
Susret je na programu u 
nedelju 2. aprila sa početkom 
u 15 sati i 30 minuta.

mladost bleda i bezopasna u karaVukoVu, 
terekVešu prijaju GostoVanja

U 18. kolu lige područnog 
fudbalskog saveza Sombor, 
svilojevački terekveš je 
kao gost savladao hajduk 
junior u Kuli sa 3:0 (1:0). 
Na taj način Svilojevčani su 
nastavili seriju dobrih rezultata 
u prolećnom delu prvenstva 
u kojem imaju dve pobede 
(obe na gostovanjima) i jedan 
remi iz tri odigrane utakmice. 
Nakon nekoliko propuštenih 
prilika na obe strane, kontru 
gostiju realizuje momčilo 
uzelac i postiže pogodak za 
1:0. Nastavak meča donosi 
ravnopravnu igru oba tima, u 
kojoj su više fudbalskog znanja 
prikazali gosti koji najpre preko 
marka radakovića dolaze do 
prednosti od 2:0, a nešto kasnije 
bojan jelisavac postavlja 
konačan rezultat utakmice. 
Terekveš u narednom kolu 
ponovo gostuje, ovaj put 

pretposlednjem poletu. Meč 
u Sivcu zakazan je za subotu 1. 
april sa početkom u 15 sati 30 
minuta.
Proteklog vikenda odigrano 
je i 12. kolo međuopštinske 
lige sombor - 2. razred u 
kome su timovi sa teritorije 
opštine Apatin upisali 
jednu pobedu i dva poraza. 
sonćanski dinamo je 
razočarao na gostovanju 
u Laliću gde ih je domaća 
panonija nadigrala i ubedljivo 
savladala sa 5:1, a priliku za 
popravni imaju narednog 
vikenda kada im u goste 
dolazi imenjak iz Bačkog 

Brega. jedinstvo sa ribareva 
je dočekalo ekipu rastine 
i u jednom tvrdom meču 
pretrpelo poraz od 1:0, ali 
ipak sačuvalo treću poziciju 
na tabeli. jedinstvo svoj 
naredni meč igra u Somboru 
protiv ekipe oFk metalac.
Jedina ekipa sa teritorije 
opštine Apatin koja je uspela 
da trijumfuje je partizan 
iz kupusine koji je kao 
domaćin slavio sa 4:0 protiv 
oFk metalca. Kupusinci su 
ubedljivo prvi na tabeli sa 29 
bodova, a u narednom kolu su 
slobodni.




